
Radny Rady Miasta Gliwice                                                             Gliwice, dnia 28.04.2021 r.  

Łukasz Chmielewski  

 

 

Szanowny Pan Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 

 

ZAPYTANIE 
 

Dotyczy: wsparcia w tworzeniu lokali mieszkalnych na wynajem, mieszkań chronionych, 

noclegowni, schronisk dla bezdomnych, ogrzewalni i tymczasowych pomieszczeń. 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

z wiedzy którą posiadam wynika, że w latach 2016 – 2020 w ramach rządowego 

programu wsparcia budownictwa socjalnego i komunalnego (BSK), realizowanego na 

podstawie ustawy z dnia 8 grudnia 2006 r. o finansowym wsparciu tworzenia lokali 

mieszkalnych na wynajem, mieszkań chronionych, noclegowni, schronisk dla bezdomnych, 

ogrzewalni i tymczasowych pomieszczeń, do objęcia finansowym wsparciem z rządowego 

programu bezzwrotnego finansowego wsparcia budownictwa mieszkaniowego zostało 

zakwalifikowanych 7 wniosków złożonych przez Miasto Gliwice. 

W związku z powyższym, zwracam się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na następujące 

pytania: 

1. Jakie inwestycje przeprowadzono w ramach w/w rządowego programu? 

2. Jakie były całkowite koszty każdej z inwestycji? 

3. Jakie było zewnętrzne dofinansowanie z w/w rządowego programu każdej  

z inwestycji?  

 

Z wyrazami szacunku, 

 

Radny Rady Miasta Gliwice 

 

Łukasz Chmielewski  


